
 

      
directie Leefmilieu 
dienst Integraal Waterbeleid

Verslag van de vergadering 

kenmerk M02/2019/provraad/lvd 
betreft 1ste commissie 

De voorzitter opent de vergadering om 18.05 uur.  

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 19 maart 2019 
Er zijn geen opmerkingen op het verslag. Het verslag wordt 
goedgekeurd. 

2. Maatschappijen – POM Oost-Vlaanderen 
Activiteitenverslag, jaarrekening en verslagen boekjaar 2018 
Kennisneming 
Geen vragen of opmerkingen. 

3. Economie – Subsidies samenwerking sociaal-economisch 
middenveld 
Toekenning van de subsidie 2019 aan Unizo Oost-Vlaanderen te 
Gent voor het zomerevent ‘Ondernemen is topsport’ 
Gedeputeerde Moens licht toe dat er een reglement klaar is. Door een 
aantal onvolledige weken wordt dit echter pas donderdag a.s. door de 
deputatie behandeld. In juni zal dit reglement voor de raad komen.  

4. Milieuzorg Op School (MOS) 
Overeenkomst tussen de Vlaamse Overheid, de Vlaamse provincies 
en de Vlaamse Gemeenschapscommissie voor een periode van 5 
jaar 
Goedkeuring van de overeenkomst en machtiging van de Deputatie 
tot ondertekening en uitvoering 
Geen vragen of opmerkingen. 

5. Mobiliteit - Fietssnelwegen 
Aanleg van een deel fietssnelweg in De Pinte 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure met bekendmaking op nationaal niveau 
Geen vragen of opmerkingen. 
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6. Mobiliteit - Fietssnelwegen 
Aanleg van een deel fietssnelweg in Merelbeke 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure met bekendmaking op nationaal niveau 
Geen vragen of opmerkingen. Zie ook de rubriek varia. 

7. Mobiliteit - Fietssnelwegen 
Heraanleg kruispunten, structureel onderhoud en aanbrengen 
signalisatie te Kluisbergen/Oudenaarde 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure met nationale bekendmaking 
Raadslid De Jaeger is verheugd dat er hier 8 kruispunten komen met 
fietsers in de voorrang. Toch is er één kruispunt met een N-weg waar 
fietsers geen voorrang krijgen. Wat is hiervoor de reden? 

Gedeputeerde Gillis geeft hierop het woord aan Marc Cromheecke, die 
antwoordt dat een N-weg oversteken met fietsers in de voorrang geen 
goed idee is wat betreft verkeersveiligheid. Hij verwijst ook naar de 
provincieraad van maart, waarin de inrichting van de fietssnelwegen en 
kruispunten principieel werd bepaald en die in dit ontwerp werd 
toegepast. Voor dit specifieke kruispunt moet echter in het dossier 
opgezocht worden wat de specifieke reden is. 

Aanvulling na de vergadering: 
Het is inderdaad zo dat er eentje is waar de fietser geen voorrang heeft 
omdat dit een gewestweg is en een gewestweg krijgt om 
verkeersveiligheidsredenen steeds voorrang. Dit wordt op verschillende 
wijzen aangekondigd. In eerste instantie door ons eiland dat wordt 
geplaatst (dit is al een eerste indicatie dat er een kruispunt aankomt). En 
ten tweede door de klassieke wegmarkering en bebording. Er komen 
haaientanden op het fietspad en met de omgekeerde driehoek wordt ook 
gemarkeerd dat ze voorrang moeten geven. 

Raadslid De Jaeger is zeer tevreden met het ontwerp maar vraagt 
niettemin om verder aandacht te besteden voor verdere maatregelen 
voor de beveiliging van de fietser (vb. door snelheidsbeperking voor 
auto’s), uiteraard in samenwerking met de gemeente en AWV. 

8. Ruimte 
Provinciaal Ruimtelijk Structuurplan West-Vlaanderen – ontwerp 
tweede partiële herziening 
Verlenen van gunstig advies 
Geen vragen of opmerkingen. 

9. Ruimte 
Ontwerp Gewestelijk Ruimtelijk Uitvoeringsplan Aardgasleiding 
Brakel - Haaltert 
Verlenen van gunstig advies 
Geen vragen of opmerkingen. 



 p. 3/4 
 

./... 

10. Provinciaal domein Puyenbroeck te Wachtebeke 
Aanleg landschapspark 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure met nationale bekendmaking 
Geen vragen of opmerkingen. 

11. Provinciaal domein De Ster te Sint-Niklaas 
Aanleg zwem- en watersportsteiger 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure met nationale bekendmaking 
Geen vragen of opmerkingen. 

12. Wonen – vertegenwoordiging 
Sociale kredietvennootschap Onze Thuis nv (Onesto) te Beveren 
Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende 
vertegenwoordiger in de Algemene Vergadering 
Geen vragen of opmerkingen. 

13. Wonen – vertegenwoordiging 
Sociale Huisvestingsmaatschappij Habitare+ 
Raad van Bestuur: voordracht van een voorkeurkandidaat- en een 
tweede kandidaat-vertegenwoordiger in hiërarchische volgorde cf. 
de genderverplichting 

Raadslid Bruggeman vraagt in welke mate de wijzigingen in de 
vertegenwoordigingen in de sociale huisvestingsmaatschappijen worden 
opgevolgd.  

Gedeputeerde Charlier antwoordt dat een antwoord op de vraag die 
hierover gesteld werd door raadslid De Troyer wordt voorbereid en 
tijdens de provincieraadszitting zal worden gegeven.  
Door het verminderen – door de Vlaamse overheid – van het aantal 
bestuurders op sommige plaatsen dreigt de provincie te worden geweerd 
door de huisvestingsmaatschappijen. Zij zoeken naar de grootste 
vertegenwoordigers binnen hun raad van bestuur. 

Gedeputeerde Moens vult aan dat wij als provincie hierrond een 
algemene visie moeten ontwikkelen in een breder geheel. 

Gedeputeerde Charlier merkt op dat een infosessie doorgaat voor 
mandatarissen die aangesteld zijn in huisvestingsmaatschappijen. De 
slides van deze sessie zullen via mail aan alle raadsleden worden 
verspreid. Deze slides, aangevuld met het antwoord dat is voorzien op de 
provincieraadszitting, zullen de leden voldoende informatie geven over 
toestand binnen de sociale huisvestingsmaatschappijen. 

14. Varia 

Raadslid Mestdagh wenst nog even terug te komen op punt 6. Wanneer 
wordt de tweede fase van de fietssnelweg in Merelbeke aangevat? Marc 
Cromheecke zal dit nakijken.  



 p. 4/4 
 

./... 

Aanvulling na de vergadering: Dit valt bijzonder moeilijk te beantwoorden 
omdat we met een verwervingsproblematiek zitten. De gemeente 
Merelbeke probeert deze in eerste instantie op te lossen. Maar de 
tweede fase zal zeker niet voor 2021 kunnen aangevat worden. Thans 
ligt er een buurtweg. 

Raadslid Bruggeman merkt op dat een nota over een uittreding uit de 
Intercommunale Ilva terug naar de dienst is gestuurd. Is daar een 
probleem? 

Gedeputeerde Moens antwoordt dat er geen problemen zijn. De 
deputatie wil zich wel nog bezinnen over het projectfonds.  

Gedeputeerde Charlier vult aan dat Ilva heeft voorgesteld om met de 
middelen uit het projectfonds een biomassacentrale te bouwen. Nu bleek 
het budget enkel voor een studie voorzien te zijn. Er zal nu worden 
bekeken of er geen andere projecten zijn rond duurzaamheid/energie/ 
ruimtelijke planning waarvoor deze middelen kunnen ingezet worden. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 18.27 uur. 

Gent, 8 mei 2019 

De voorzitter 

 

Marleen Van De Populiere 

 

 

Ambtenaar- verslaggever 

 

 
Eddy Poelman 
 


